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Betreft: internetconsultatie Wet BIG II

Geachte heer Bruins,

Met veel belangstelling nam ik kennis van de internetconsultatie Wet BIG II. Deze beoogde 
wetswijziging regelt o.a. de opname van mijn beroep, orthopedagoog generalist, in de Wet BIG. Dit 
onderdeel van de wetswijziging is voor mij heel belangrijk en ondersteun ik van harte. Graag wil ik u 
laten weten wat het voor mij en mijn cliënten concreet betekent als de orthopedagoog generalist een 
artikel 3 beroep in de Wet BIG wordt opgenomen. Het beroep orthopedagoog generalist kenmerkt zich 
door expertise op het gebied van het herstellen en benutten van opvoedingsrelaties om de gezondheid 
en kwaliteit van leven van personen in een pedagogische afhankelijkheidsrelatie te behouden en te 
bevorderen. 

Als ik een BIG-geregistreerde orthopedagoog generalist ben, kan ik meer voor mijn organisatie 
betekenen. 
Via mijn werkgever (Molendrift, te Groningen) heb ik in 2006 bewust gekozen voor de opleiding van 
orthopedagoog-generalist omdat het betrekken van de context en de diversiteit van problematiek 
(gedrag, psychiatrie, leren en verstandelijke beperking) helemaal bij mijn interesse aansluit. Sinds 
2009 ben ik als (regie)behandelaar verantwoordelijk voor cliënten van jong tot oud en heb ik 
inmiddels 9 jaar werkervaring opgebouwd. 
De opleiding tot orthopedagoog-generalist is een erkende masteropleiding, die in kwaliteit zeer 
vergelijkbaar is met de opleiding tot GZ-psycholoog. Daarnaast moeten wij ons eens in de 5 jaar 
herregistreren, volgens een gedegen herregistratiesysteem, iets wat voor de GZ-psychologen niet 
vereist is. 
Als orthopedagoog-generalist werk je contextgericht. Uit diverse onderzoeken blijkt dat het 
betrekken van de omgeving erg effectief is bij de behandeling van problemen van zowel kinderen als 
volwassenen. Dit is een wezenlijke toevoeging ten opzichte van de huidige BIG-geregistreerde 
professionals, die zich vooral richten op het individu. 
Naast het feit dat het huidige beleid extra geld kost, is het aan cliënten inhoudelijk niet goed uit te 
leggen dat wij langs onze BIG-geregistreerde collega moeten gaan oa. voor ondertekening van 
behandelplannen terwijl wij de opleiding en ervaring hebben om dit zelfstandig te doen.
Bij mijn cliënt met een posttraumatische stressstoornis (PTSS) die komend jaar 18 jaar wordt, zou ik 
als regiebehandelaar graag willen blijven doorbehandelen; we werken met een doelgroep die vaak al 
veel verschillende hulpverleners hebben (gehad), zo ook mijn cliënt. Na enkele maanden behandeling 
voelt zij zich nu vertrouwd bij mij wat van groot belang is voor de behandeling. Overstappen naar een 
andere behandelaar zal veel impact hebben op haar functioneren. Een vast aanspreekpunt gedurende 
langere tijd vinden cliënten erg prettig en heeft positieve invloed op de werkrelatie en dus op de 
behandeling.
We hebben in de GGZ helaas te maken met wachtlijsten. Ik zou mee kunnen helpen om de wachtlijst 
van mijn instelling te verkleinen; wat betreft kennis en ervaring ben ik in staat de juiste zorg te 
verlenen maar ik kan nu niet inspringen omdat het regiebehandelaarschap is beperkt tot BIG-
geregistreerde professionals. Ik zou willen benadrukken dat het kennis- en kwaliteitsniveau van de GZ 
en de OG opleiding vergelijkbaar is. Ik geef soms les aan studenten van beide opleidingen en krijg op 
die manier zicht op de verschillende opleidingen en ben daardoor gesterkt in dit oordeel. Ik zou het erg 
jammer vinden als ik vanuit het oogpunt van een BIG-registratie nog voor een GZ-



postmasteropleiding zou moeten kiezen, wat qua curriculum meer van hetzelfde is. Dit zou zowel een 
verkwisting van zorgkosten als van tijd betekenen.
Met de huidige regelgeving wordt de hele beroepsgroep gediskwalificeerd. Door opname van de 
orthopedagoog-generalist in de wet BIG zullen onze carrièrekansen toenemen en zal uiteindelijk mijn 
expertise in de zorg voor cliënten nog beter benut kunnen worden.

Ik hoop dat ik hiermee heb kunnen illustreren waarom het zo belangrijk is dat de orthopedagoog 
generalist in de Wet BIG wordt opgenomen!

Met zeer veel belangstelling zal ik het verdere traject van dit wetsvoorstel dan ook volgen.

Met vriendelijke groet, 
          

Marjolein Siemons 
Orthopedagoog-generalist 


